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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Od kiedy wiadomo, że pracownicy MOPS zgłaszali swoje prośby zwiększenia płac? Dlaczego 
od tamtego czasu nie zostały one odpowiednio podniesione? 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


